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Informace 
Z§kladn² Ģkoly budou  
m²t dvŋ prvn² tś²dy 

V§Ĥen² spoluobĽan®, 
pr§zdniny jsou zde a 
my, kteś² jsme jiĤ d§vno 
odrostli Ģkoln²m lavic²m 
se aspoŕ tŋĢ²me na 
zaslouĤenou dovolenou. 
Nŋkdo bude tr§vit Ľas 
odpoĽinku aktivn²m, jinĩ 

pasivn²m zpţsobem, ale pot® se 
zas vĢichni vr§t²me z dovolenĩch 
domţ. Celou dobu se snaĤ²me 
intenzivnŋ o to, aby mŋli obyvatel® 
v naĢem mŋstŋ dobrĩ pocit, pocit 
skuteĽn®ho a ¼tuln®ho domova, 
kam bychom se vĢichni r§di vraceli. 
Atmosf®ru a n§ladu n§m pravidel-
nŋ vylepĢuj² letn² festivaly. Po mal® 
pśehl²dce dechovĩch hudeb se 
n§slednŋ uskuteĽnil dalĢ² roĽn²k 
rodinn®ho festivalu ġpunt. Ten mŋl 
letos ohromuj²c² ¼Ľast a je pŋkn®, 
kdyĤ rodiĽe se svĩmi dŋtmi um² 
spoleĽnĩ Ľas uĤ²t.  DalĢ²m v pośad² 
byl  Altros, kterĩ uspokojil vĢechny 
rockov® fanouĢky a opŋt budou 
pśes pr§zdniny fungovat i pravidel-
n® hudebn² p§tky, vĤdy s jinĩm 
Ĥ§nrovĩm zamŋśen²m. 
  ļas pr§zdnin je ale i Ľasem vĩbŋ-
rovĩch ś²zen². Brzy by rovnŋĤ mŋla 
bĩt realizov§na revitalizace parko-
viĢtŋ ve Wolkerovŋ ulici, Z§meck§, 
retoping atletick® dr§hy, rekon-
strukce kaple na ăsiśejovick®ò kśi-
Ĥovatce a oprava gar§Ĥov®ho dvo-
ra v ulici 28. ś²jna. Chyst§ se tak® 
vĩmalba a oprava schodiĢtŋ v 
podchodŋ u Besedy. D§le byla do-
konĽena druh§ etapa centr§ln²ho 
energetick®ho managementu a v 
pś²pravŋ je procesn² audit na mŋst-
sk®m ¼śadŋ. Na zastupitelstvu 
mŋsta bylo schv§leno rozdŋlen² 
grantţ pro soci§ln² oblast a rada 
mŋsta schv§lila i rozdŋlen² grantu 
pro sport a volnĩ Ľas. 
  Na konci Ľervna probŋhl pietn² 
akt u 4. Zġ, kde s²dlil lovosickĩ 
soud. I mŋsto Lovosice m§ zde 
svou tragickou strunu. Pśed 500 
lety bylo takovĩm m²stem okol² 
kapliĽky Srdce JeĤ²Ģova u Siśejovic, 
kde bĩvalo popraviĢtŋ.  Na lovosic-
k®m soudu se v dob§ch pozdŋjĢ²ch 
konaly politick® procesy. Proto 
jsou tyto ud§losti mementem k 
tomu, abychom nezapomnŋli na 
bezpr§v² a projevy zvţle moci. 
V§Ĥ²m si ¼Ľasti nejmladĢ² generace 
- Ĥ§ku 4. Zġ.                   Milan Dian 

Slovo starosty 

Aktuality 
LovosiĽt² vĩraznŋ ulevili 
Ĥivotn²mu prostśed² 

Sport 
Karatist® vybojovali 
doma devŋt medail² 14| 4| 16| 

Fotostrana 
23. roĽn²k festivalu 
HaĢmar Country 
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  Radnice zakoupila tśi betonov§ 
ohniĢtŋ s roĢtem, kter§ budou 
slouĤit pro pś²pravu j²del ve ven-
kovn²m prostoru. Ke grilţm byly 
um²stŋny kmeny topolţ jako pś²-
rodn² posezen² a cel® z§tiĢ² dopl-
ŕuje dalĢ² venkovn² mobili§ś v 
podobŋ koĢţ, stolţ a lavic.  
  Grilovac² centra mţĤe vyuĤ²t 
kaĤdĩ, kdo si pśinese vlastn² palivo 
a samozśejmŋ tak® pochutiny, 
kter® na ohni pśiprav². ăVenkovn² 
piknik v lesoparku nebo na 
ăv§penceò si tak lid® mohou zpś²-
jemnit obl²benĩmi dobrotami z 
grilu. Pouze je potśeba ś²dit se 
provozn²m ś§dem,ò uvedl Vladim²r 
ġuma, m²stostarosta mŋsta. 
  Centra mŋstskou kasu vyĢla na 
zhruba 45 tis²c korun. P®Ľi o mo-
bili§ś zajist² Technick® sluĤby mŋs-
ta Lovosice. ăDouf§m, Ĥe se tato 
m²sta stanou navĢtŋvovanĩmi a 
obl²benĩmi lokalitami pro tr§ven² 
voln®ho Ľasu. Mohla by zpś²jemnit 
letn² sezonu pśedevĢ²m obĽanţm 
z panelovĩch domţ, kteś² nemaj² 
tu moĤnost, aby pśed horkem 
unikli napś²klad na zahr§dku. O 

¼klid se budou starat technick® 
sluĤby, ale douf§m, Ĥe kaĤdĩ, kdo 
gril pouĤije, se o zbytky po sv® 
veĽeśi postar§, aby zde nebyl ne-
poś§dek a centra co nejd®le vydr-
Ĥela,ò sdŋlil Milan Dian, starosta 
mŋsta.  
  V letoĢn²m roce bude radnice 

investovat jeĢtŋ 150 000 korun do 
nov®ho zastśeĢen² p·dia v le-
soparku. RozĢ²śen² OsmiĽky vyjde 
na 2 miliony korun. Jeho prvn² 
Ľ§st, a to vĩsadba stromţ, je jiĤ 
hotov§. Na podzim pak v prostoru 
pśed restaurac² Sauna pśibydou 
nov® cestiĽky.                  (ik, foto ik) 

Ve mŋstŋ jiĤ funguj² grilovac² centra 
V Lovosic²ch jsou pro obĽany mŋsta k dispozici celkem tśi. Dvŋ na OsmiĽce a jedno v Nov®m Klapĩ.  

  Novŋ zvolen² zastupitel® mŋsta 
na zased§n² dne 24. z§ś² 2015 
pśijali obecnŋ z§vaznou vyhl§Ģku, 
kter§ nastolila ¼plnĩ z§kaz provo-
zov§n² vybranĩch hazardn²ch her, 
tj. provoz technickĩch hrac²ch 
zaś²zen² (hrac²ch automatţ) na 
¼zem² mŋsta Lovosice. Spr§vn² 
ś²zen² veden§ ministerstvem s pro-
vozovateli byla aĤ na jednu vĩjim-
ku ukonĽena a v souĽasn® dobŋ 
jsou v provozu pouze dva hrac² 
pś²stroje, kterĩm vĢak povolen² 
konĽ² nyn² v Ľervenci a pot® bude 
mŋsto zcela bez hrac²ch pś²strojţ. 
  Rozhodnut² zastupitelstva bylo 
Ľ§steĽnŋ opśeno o referendum, 
kter® se konalo souĽasnŋ v term²-
nu komun§ln²ch voleb. V referen-
du se 87 % hlasuj²c²ch (cca 1800 
obĽanţ) vyj§dśilo pro ¼plnĩ z§kaz 
hrac²ch automatţ, avĢak vĩsledek 

hlasov§n² nebyl pro zastupitelstvo 
z§vaznĩ, neboš se ho z¼Ľastnilo 
pouze 28 % voliĽţ, pśiĽemĤ kvo-
rum pro platnost je 35 %.  
  ăPśesto bylo prosazen² ¼pln®ho 
z§kazu hrac²ch automatţ ve mŋstŋ 
naĢ² prioritou, k ĽemuĤ jsme se 
zav§zali obĽanţm i ve volebn²m 
programu v roce 2014,ò uvedl 
Milan Dian, starosta mŋsta.  
  DalĢ²mi dţvody pro z§kaz byly 
pśedevĢ²m pś²pady patologick®ho 
hr§Ľstv² na ¼zem² mŋsta a s t²m 
spojen® soci§ln² a bezpeĽnostn² 
probl®my plynouc² ze snadn® 
dostupnosti hazardu a velk®ho 
mnoĤstv² heren v centu mŋsta. 
Pśedchoz² vyhl§Ģka z roku 2012 
(OZV Ľ. 2/2012) mŋla za c²l zasta-
vit n§rţst poĽtu automatţ, avĢak 
povolovala provoz aĤ 170 hrac²ch 
zaś²zen² na 19 adres§ch. 

  Bŋhem zased§n² zastupitelstva 
provozovatel® vĩraznŋ protesto-
vali, kdyĤ poukazovali na sv® in-
vestice, svobodu podnik§n² i svo-
bodu jednotlivcţ (hr§Ľţ) a pracov-
n² m²sta, jeĤ jejich podnik§n² ¼daj-
nŋ pśin§Ģ². Obec vĢak m§ ¼stavou 
dan® pr§vo na samospr§vu a pod-
nikatel® mohou se zmŋnou vy-
hl§Ģky jako s podnikatelskĩm rizi-
kem poĽ²tat, jak uv§d² v odţvod-
nŋn² svĩch rozhodnut² minister-
stvo financ² na z§kladŋ rozsudku 
đstavn²ho soudu.  
  Rozhodnut² o ¼pln®m z§kazu 
hazardu na ¼zem² obce bylo Ľinŋ-
no v dobŋ, kdy nebylo jasn®, zda 
bude odhlasov§n novĩ z§kon o 
hazardn²ch hr§ch, kterĩ centr§lnŋ 
provozovatelţm pśin§Ģ² vĩznamn® 
omezuj²c² podm²nky.  
                >>>PokraĽov§n² na stranŋ 16 

Z Lovosic zcela zmizely hrac² automaty 
V Ľervenci skonĽ² ve mŋstŋ provoz posledn²ch dvou hrac²ch pś²strojţ. 


